
This website uses cookies to improve the user's experience during working with our network and to provide users with dedicated services and
functions. By further use you agree with that.OKDetails

Адрес DeltaPen Glass Systems 
Unit 3, Bros Park 
29 Scheckter Road, 
Killarney Gardens 
Cape Town

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Double Glazing is Insulating Glass Units manufactured by Deltapen Glass Cape Town. They consist of two or more panes of glass separated around
the edges by an aluminium spacer and sealed at the perimeter in factory controlled conditions. The spacer contains a molecular sieve desiccant
(drying agent) which absorbs moisture vapour in the cavity.

Deltapen Glass Double Glazing units are dual sealed units comprising of a primary seal of Polyisobutylene (PIB) to the spacer face and a secondary
perimeter seal of Polysulphide. This results in a high quality IGU with a 7 year warranty suitable for commercial and domestic applications.

Company Profile of DeltaPen Glass Systems

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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